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> Ahmet KAMBUROĞLU 5'de

Trabzon Ortahisar Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç, Vakfıkebir Karadağ Turizm
Koruma ve Güzelleştirme Derneğinin misafiri olarak Karadağ yaylasında misafir edildi.

BAÞKAN GENÇ; KARADAÐ YAYLASI'NDA

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

> Sadık AYDIN 2'de

VAKFIKEBÝR'DE ÝLK YKS BAÞARILI
BÝR ÞEKÝLDE TAMAMLANDI
2023 Yüksek Öğretim Kurumları (YKS) Sınavı İlçemizin sınav merkezi
olması dolayısıyla bu yıl ilk kez Vakfıkebir ilçemizde yapıldı. 

VALÝ BÝLGÝN'DEN
MEMLEKETÝNE KÜLTÜR HÝZMETÝ 
Vakfıkebir'in eski Lisesi, taş bina olarak bilinen, Şırnak Valisi Vakfıkebir'li
Hemşehrimiz Osman Bilgin'in annesi adına yaptırdığı kütüphane hizmete girdi. 

V
akfıkebir Karadağ Turizm Koruma 
ve Güzelleştirme Derneği Başkanı 
Başkanı Abdulkadir (Cemil) 

Haliloğlu, yönetim kurulu üyeleri ve 
mahalle muhtarları tarafından Karadağ 
yaylasında misar edilen Trabzon 

Ortahisar Belediye Başkanı Avukat 
Ahmet Metin Genç, yayla yolunda 
yapılan çalışmalar için emeği geçenlere 
teşekkür etti. Anne tarafının Vakfıkebir'li 
olması nedeniyle Vakfıkebir ilçemize 
karşı ayrı bir ilgi duyduğunu belirten 

Başkan Ahmet Metin Genç, dayılarım ve 
anne tarafından akrabalarım Vakfıkebir 
de yaşıyor. Belediye olarak sadece 
Vakfıkebir ilçemize değil diğer ilçelere de 
elimizin yettiği kadar yardımcı olmaya 
çalışıyoruz dedi.

OLCAY BAHADIR
ADAY OLDU
Vakfıkebir Cumhuriyet Halk Partisi'nin
05 Ağustos 2023 tarihinde yapılacak
o lan  İ l çe  Kongres i  önces inde
Olcay Bahadır Başkan adayı olduğunu
açıkladı.



Büyükliman
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Ahmet KAMBUROĞLU

“ÝNSANOÐLU MU?”
Vakfıkebir Sahil Yürüyüş yolu…
Yürüyüş yolunda yürüyüş yapan 
vatandaşlarımız, insanoğlundan 
şikayetçi…
Oradaki oturan gençler, her türlü içeceği 
içip taşların arasına atıp, çekirdeğin 
kabuğunu yere attı mı?
Vatandaşlarımız haklı olarak rahatsız 
oluyor…
Be kardeşim, burada güzel bir yer yapılmış 
neden kirletilmeye çalışılır ki…
Vakfıkebir İlçe Emniyeti göreve 
çağırıyoruz…
Taşkınlık yapan, çevresine rahatsızlık 
verenlerin orada işi yok…
Herkes işini yapsın ve hiç kimse birileri 
tarafından rahatsız edilmesin…
**********************
Geçen hafta sonu bir operasyon geçirdik…
Kalp için gittiğim kontrolde anjiyo olduk. 
Sonucunda bir damarımda %80 çıvarı 
daralma görüldü ve bunun akabinde bir 
adet stent takılmış oldu…
Prof. Dr. Levent Korkmaz, hocamızın 
doktorluğuna diyecek yok…
Bütün Trabzon kendisinden çok memnun 
ama insanlar Trabzon'dan gittiği için çok 
üzülüyor. Birçok hastası olan doktorumuz, 
haftada bir gün Medical Park Trabzon 
Karadeniz Hastanesinde hastalarını 
muayenelerine devam ediyor…
Hocamıza çok teşekkür ediyorum…
Bizleri yalnız bırakmayan, hastaneye ve 
işyerimize ziyaretimize gelen, çiçek 
gönderen, sosyal sayfamızdan ve 
telefonlarından mesaj gönderen, bizlere 
değer veren dostlarıma, arkadaşlarıma ve 
ağabeylerime bir kez daha teşekkür 
ediyorum…
İyi ki varsınız?
**********************
Ne oldu Emniyete…
Vakfıkebir Futsal Turnuvasında hak, 
hukuk, adalet diyorken, emniyet diskaliye 
oldu…
Kurallar arasında 30-35 yaş arası bir kişi 
oynatabilirken, emniyet takımının iki kişi 
oynattığı şikayet üzerine belirlendi.
Bunun akabinde aldıkları 3 puan silinerek, 
diskaliye oldular…
Adı üzerinde Emniyet…
Haksızlık, hukuksuzluk, adaletsizlik 
olmayacak yerde, bunu yapabildiler…
İnsanları az kalsın aldatıyordunuz?
Ama son anda fark edildi ve hak, hukuk, 
adalet yerini buldu…
**********************
Olcay Bahadır, adayım dedi…
05 Ağustos 2023 tarihinde yapılacak olan 
Cumhuriyet Halk Partisi kongresinde 
adaylığını resmen açıkladı…
Şuana kadar Olcay Bahadır'dan başka biri 
herhangi bir açıklama yapmadı…
Bu kongreye 42 gün daha var…
Bir günde neler değiştiğini her zaman 
gördük ve göremeye devam edeceğiz…
Olcay Bahadır'a çıkmış olduğu bu yolda 
kolaylıklar diliyoruz…
**********************
Trabzon Ortahisar Belediye Başkanı 
Ahmet Metin Genç, Karadağ Yaylası 
yolunda misar edildi…
Yayla yolunda yapılan çalışmaları yerinde 
inceleyen Başkan Genç, tam gaz çalışıp 
bu yolun asfaltını bir an önce bitireceklerini 
dile getirdi…
Bizlere de ne görev düşüyorsa yerine 
getirmek için yardımcı olacağım diyerek 
ayrıldı…
**********************
Ne olacak bizim hayvancıklarımıza…
Bizler onlara karşı değiliz ki, onlarda 
bizlerden. Her köşe başı, her sokak başı 
görevlerini yerine getiriyorlar. Her biri kendi 
yerlerini mesken etmiş sahiplenmiş 
durumda. Hiç kimse başka birinin yerini 
gasp edemiyor…
Hep beraber böyle yaşamaya devam 
edeceğiz…
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Alper Özkan KARAGÖL

V
akfıkebir Karadağ 
Turizm Koruma ve 
Güzelleştirme Derneği 

Başkanı Başkanı Abdulkadir 
(Cemil) Haliloğlu, yönetim 
kurulu üyeleri ve mahalle 
muhtarları tarafından 
Karadağ yaylasında misafir 
edilen Trabzon Ortahisar 
Belediye Başkanı Avukat 
Ahmet Metin Genç, yayla 
yolunda yapılan çalışmalar 
için emeği geçenlere 
teşekkür etti. Anne tarafının 
Vakfıkebir'li olması nedeniyle 
Vakfıkebir ilçemize karşı ayrı 
bir ilgi duyduğunu belirten 
Başkan Ahmet Metin Genç, 
dayılarım ve anne tarafından 
akrabalarım Vakfıkebir de 
yaşıyor. Belediye olarak 
sadece Vakfıkebir ilçemize 
değil diğer ilçelere de elimizin 
yettiği kadar yardımcı olmaya 
çalışıyoruz dedi.
“YOLUN BİTMESİ İLE 
BİRLİKTE KARADAĞ 
YAYLASI TURİZM 
AÇISINDAN DAHA CANLI 
OLACAKTIR”
Vakfıkebir Karadağ 
yaylasında misafir edilen 
Trabzon Ortahisar Belediye 
Başkanı Ahmet Metin Genç, 
asfalt yapılan yol 
güzergahında ve mesire 
alanlarında incelemelerde 
bulundu. Başkan Genç, 
dökülen asfaltın standartlara 
uygun 10-15 cm 
yüksekliğinde kaliteli 
malzeme kullanılarak 
döküldüğünü dile getirdi. 
Başkan Genç, şunu ilk önce 
dile getirmek isterim ki! 
asfaltlama yapan ekibin çok 
güzel bir işçilik çıkartıyorlar. 
Avrupa'yı bir asfaltlama 
yapılıyor. Dernek başkanımız 
ve yönetim kurulu 

üyelerimizden aldığım bilgiye 
göre yolun altyapı ve 
asfaltlama çalışmaları için 
emek harcayan kişiler 
başında özellikle eski 
Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanımız şimdiki sayın 
vekilimiz Sayın Adil 
Karaismailoğlu geliyor. Ayrıca 
katkı sunan önceki dönem 
TBMM Çevre Komisyon 
Başkanımız ve eski Trabzon 
Milletvekilimiz Sayın 
Muhammet Balta Bey, İlçe 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan Bey, Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Sayın 
Murat Zorluoğlu Bey, 
özelilikle meslektaşım 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta Bey ve AK 
Parti İlçe Başkanı Ahmet 
Uzun Bey, Dernek Başkanı 
Sayın Abdulkadir Haliloğlu 
Bey bu yolun bu noktaya 
gelmesinde emek 
harcayanların başında 
geldiklerinin bilgisini aldım. 
Ben şahsım adına emek 
harcayanlara ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum. Allah razı 
olsun. Güzel bir hizmet 
yapılıyor. Yolun bitmesi ile 
birlikte Karadağ yaylası 
Turizm açısından daha canlı 
olacaktır. Bizlere de ne görev 
düşüyorsa yerine getirmek 
için yardımcı olacağım. 
Vakfıkebir Belediye 
Başkanımız Sayın 
Muhammet Balta ile birlikte 
istişare içerisinde dernek 
başkanımızın talepleri 
doğrultusunda imkanlarımız 
dahilinde yaylamız için ne 
yapılması gerekiyorsa 
yapmaya hazırız dedi.”
“BAŞKANIMIZA 
TEŞEKKÜR EDİYORUZ”
Vakfıkebir Karadağ Turizm 

Koruma ve Güzelleştirme 
Derneği Başkanı Abdulkadir 
(Cemil) Haliloğlu, “Karadağ 
Yaylası Vakfıkebir'in en 
büyük yaylası olması vesilesi 
ile bölgenin merkezi yaylası 
konumundadır. Sayın 
Trabzon Ortahisar Belediye 
Başkanımız Ahmet Metin 
Genç Bey, yaylamızı ziyaret 
ederek bizleri 
onurlandırmıştır. Ayrıca 
yaylamızda eksikliğini 
hissettiğimiz bazı 
sorunlarımızda da bizlere 
Vakfıkebir Belediye 
Başkanımız Sayın 
Muhammet Balta Bey ile 
birlikte istişare içerisinde 
bulunarak yardımcı olacağını 
söyleyerek bizleri son derece 
mutlu etmiştir. Özellikle topuk 
otu ve ganez piknik 
alanlarında yapmak 
istediğimiz kamelyalar için 
destek istedik. Şahmerdan 
suyunun olduğu yere de bir 
kamelya yapmayı planladık. 
Ayrıca Camimizin yanında 
bulunan tuvaletlerin yeniden 
bay-bayan olarak tamiratının 
yapılması, çocuk parkının 
yenilenmesi konularında 
bizlere yardımcı olacaklarını 
söyledi. Derneğimiz ve yayla 
sakinlerimiz adına kendisine 
teşekkür ediyorum dedi.” 
“YAYLA TURİZMİ 
AÇISINDAN DA ÇOK 
ÖNEMLİ BİR CAZİBE 
MERKEZİ”
Başkan Haliloğlu, “Karadağ 
Yaylasına her zaman 
Türkiye'nin çeşitli il ve 
ilçelerinden insanlar geliyor. 
Çünkü Karadağ'da bizim 
bildiğimiz dedelerimizden 
daha eski yaklaşık 200 
yıldan fazladır bir canlılığın 
ve pazarın kurulduğudur. 
Buraya çeşitli yaylalardan 
insanlar ihtiyaçlarını görmek 
için geliyor. Karadağ 
Yaylasının yolu 
tamamlandığında bu 

yaylamız ticaret merkezi 
olacak konumda olacaktır. 
İnsanların çok rahatlıkla 
Pazar kurarak, tüm yöre 
insanını buraya 
çekebileceğini biliyoruz. 
Zaten geçmiş yıllardan 
bilindiği üzere Cuma günleri 
Karadağ Yayla pazarı 
kurulurdu. Bütün ilçelerden 
gelen vatandaşlar burada 
alış veriş yapma imkanı 
buluyorlardı. Ayrıca Yayla 
Turizmi açısından da çok 
önemli bir cazibe merkezi 
olacak konumda olan 
Karadağ Yaylasında yamaç 
paraşütünün yanı sıra kış 
turizmi içinde önemli kayak 
merkezi yapılabilir dedi.” 
“EMEĞİ GEÇENLERE 
TEŞEKKÜR EDİYORUZ”
Başkan Haliloğlu, “Bu 
yapılan çalışmalar ve 
hedefler doğrultusunda 
Dernek olarak İlçemizin 
yetiştirdiği önemli 
değerlerden biri olan ve 
ilçemizin öz avladı eski 
TBMM Çevre Komisyon 
Başkanımız ve eski 
Milletvekilimiz Sayın 
Muhammet Balta, her zaman 
desteğini bizlerden 
esirgemeyen, her sıkıntımıza 
çare bulan Belediye 
Başkanımız Sayın 
Muhammet Balta ve AK Parti 
Vakfıkebir İlçe Başkanımız 
Ahmet Uzun ile yaptığımız 
görüşmeler doğrultusunda 
onlarında yoğun çabaları 
sonrası yaylamızın yolunun 
yapılması için vekilimiz ve 
başkanlarımız gerekli 
girişimleri yaparak yolun 
başlamasını sağladılar. 
İlçemize çeşitli ziyaretlerde 
bulunmak için gelen eski 
Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanımız şimdiki Trabzon 
Milletvekilimiz Sayın Adil 
Karaismailoğlu'ndan da bu 
yol için talepte bulunmuştuk. 
Yapılan bu girişimler sonrası 

alt yapı çalışmalarının 
ardından geçtiğimiz ay yayla 
yolumuzun asfaltlanması 
başladı. Bu çalışma Karadağ 
yayla ciminin yanından 
aşağıya doğru asfaltlama 
çalışmaları sürüyor. 
Çalışmalar aksamadan 
devam ediyor. Yaklaşık 8 
kilometrelik yol asfaltlandı. 
Temennimiz en kısa sürede 
yolun asfaltlama 
çalışmalarının tamamlanarak 
bölge halkının hizmetine 
sunulmasıdır. Yol 
tamamlandığında bölge 
insanı ve dışarıdan gelen 
misafirler günü birlik olarak 
yaylaya gelerek, hem temiz 
ve serin bir havada stres atıp 
rahatlama fırsatı bulacaklar. 
Hem de yaylamızın ticari 
yönden canlanmasını 
sağlayacaklar. Bu yol 
bölgemiz ve yaylamız için 
çok önemlidir. Karadağ 
Turizm Derneği, yaylamız 
sakinleri ve bölge halkımız 
adına eski Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanımız şimdiki 
Milletvekilimiz Sayın Adil 
Karaismailoğlu'na, eski 
TBMM Çevre Komisyon 
Başkanımız ve 25. 26. 27. 
Dönem AK Parti Trabzon 
Milletvekilimiz Sayın 
Muhammet Balta'ya, 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Sayın Murat Zorluoğlu'na, 
özellikle her zaman desteğini 
bizlerden esirgemeyen 
Belediye Başkanımız Sayın 
Muhammet Balta'ya, AK Parti 
Vakfıkebir İlçe Başkanımız 
Ahmet Uzun'a, Trabzon 
Orman İşletme Müdürü Sayın 
Uğur Er'e, Vakfıkebir Orman 
İşletme Şefi Sayın İlhan 
Kutanis'e, Eski Karayolları 
Genel Müdürü olan ve 
şimdiki Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanımız Sayın Abdulkadir 
Uraloğlu’na ve emeği geçen 
herkese çok teşekkürler 
ediyoruz dedi.” 

BAŞKAN GENÇ; KARADAĞ YAYLASI'NDA
Trabzon Ortahisar Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç, Vakfıkebir Karadağ Turizm Koruma ve Güzelleştirme Derneğinin misafiri olarak Karadağ yaylasında misafir edildi.

VAKFIKEBİR'DE İLK YKS BAŞARILI BİR ŞEKİLDE TAMAMLANDI
2023 Yüksek Öğretim Kurumları (YKS) Sınavı İlçemizin sınav merkezi olması dolayısıyla bu yıl ilk kez Vakfıkebir ilçemizde yapıldı. 

V
akfıkebir İlçesi'nde bu 
yıl ilk kez 
gerçekleştirilen ve 17-

18 Haziran 2023 tarihinde 
Cumartesi ve Pazar günü 
oturumlarıyla yapılan 2023-
Yükseköğretim Kurumları 
Sınavı (YKS) Trabzon 
Üniversitesi Vakfıkebir 
Meslek Yüksekokulu'nda ve 
ilçedeki liselerde yapıldı. 
Sınav Vakfıkebir İlçesi'nde 
başarılı bir şekilde 
tamamlandı. 2021 yılında 
Trabzon Üniversitesi 
Vakfıkebir Meslek 
Yüksekokulu Müdürü Dr. 
Öğr. Üyesi Tolga Ergün 
tarafından Vakfıkebir 

ilçesinin sınav merkezi 
olması önerilerek gündeme 
getirilmiş, 27. Dönem TBMM 
Çevre Komisyonu Başkanı 
ve Trabzon Milletvekili 
Muhammet Balta'nın 
girişimleri ve Trabzon 
Üniversitesi Rektörlüğü ve 
ÖSYM'nin oluru ile 
Vakfıkebir ilçesi ÖSYM sınav 
merkezi olarak tescil 
edilmişti. Vakfıkebir Meslek 
Yüksekokulu Müdürü Dr. 
Öğr. Üyesi Tolga Ergün, 
2023-YKS sınavlarının 
ardından konu ile ilgili bir 
değerlendirmede bulundu.
“GÜÇLÜ BİR 
MOTİVASYON 
OLUŞTURMAKTADIR”
Müdür Ergün; “Bugün çok 
mutlu ve aynı zamanda 
gururluyuz, Vakfıkebir 
ilçemizde bu yıl ilk kez 
ÖSYM tarafından 
düzenlenen YKS'yi 
gerçekleştirmenin haklı 
gururunu yaşıyoruz. Bu 
bölgede yaşayan 

gençlerimiz hayatlarının 
belki de en önemli 
sınavlarından biri olan 
YKS'ye girebilmek için 40-50 
km'lik bir mesafede yer alan 
sınav merkezlerine gitmek 
durumundaydı. Çok şükür ki 
bu yıldan itibaren Vakfıkebir 
ilçemiz sınav merkezi olarak 
tescil edildi. Böylece 
öğrencilerimiz bu yıl itibariyle 
YKS sınavlarına en yakın 
mesafedeki okullarda 
girdiler. Bu durumun hem 
öğrencilerimiz hem de 
öğrencilerimizin velileri 
açısından güçlü bir 
motivasyon oluşturduğuna 
inanıyorum. Bu yıl yüksek 
okulumuzda 8 adet modern 
ve ferah sınıflarımızda iki 
gün boyunca toplam 640 
öğrencimiz sınavlara 
katılmıştır. Büyükliman 
bölgemizde ise yaklaşık 
2000 öğrencimiz YKS'ye 
girmiştir. Çok şükür meslek 
yüksek okulumuzda ve 
Vakfıkebir ilçemizdeki tüm 

oturumlardaki sınavları 
başarılı bir şekilde 
tamamladık. Bu bağlamda, 
ilçemizde yapılan OSYM 
sınavlarının sayısının 
önümüzdeki yıllarda giderek 
artması temennisi 
içerisindeyiz. Ben bu 
vesileyle sınava giren tüm 
öğrencilerimizin 
gönüllerindeki puanı 
almalarını ve istedikleri 
üniversite ve bölümleri 
kazanmalarını diliyorum. 
Üniversite tercih 
dönemlerinde de başarı ve 
kolaylıklar diliyorum. 
Ayrıca, ilçemizin ve meslek 
yüksek okulumuzun sınav 
merkezi olmasındaki 
önerilerimizi dikkate ve 

gündemine alan ve bu 
anlamda girişimlerde 
bulunan TBMM Çevre 
Komisyonu Başkanı ve 27. 
Dönem Trabzon Milletvekili 
Muhammet Balta'ya,  
Trabzon Üniversitesi 
Rektörlüğümüze, İlçe 
Kaymakamlığımıza, 
Vakfıkebir Belediye 
Başkanımız Muhammet 
Balta'ya ve İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğümüze 
şükranlarımı sunuyorum.” 
dedi. Ergün; “Sınavlarda 
görev alan tüm 
hocalarımıza, idari 
personellerimize ve emniyet 
görevlilerimize teşekkür 
ediyorum” diyerek sözlerini 
tamamladı.
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TAŞINMAZ ÖN ALIM HAKKI  
Önalım yani şufa hakkı paylı 
mülkiyette herhangi bir 
paydaşın payını üçüncü 
kişilere satması halinde diğer 
paydaşlara söz konusu payı 
öncelikle satın alma hakkı 
veren bir haktır. Şufa hakkı, 
paylı mülkiyetin kurulmasıyla 
doğar ve herhangi bir payın 
üçüncü kişilere satışıyla 
kullanılabilir hale gelir.
TMK'nın  732'nci 
maddesinde “paylı mülkiyette 
bir paydaşın taşınmaz 
üzerindeki payını tamamen 
veya kısmen üçüncü kişiye 
satması hâlinde, diğer 
paydaşlar önalım hakkını 
kullanabilirler” şeklinde 
düzenlenmiştir.
Kanun metninden de 
anlaşılacağı üzere önalım 
hakkının kullanılabilmesi için 
birtakım şartların 
mevcudiyeti gereklidir;
Öncelikle paylı mülkiyet 
hükümlerine tabi bir 
taşınmaz olmalıdır.

Ayrıca, taşınmaz hissesi 
tamamen veya kısmen 
satılmış olmalıdır. 
Hukukumuzda temel prensip 
kişilerin mülkiyet hakkı 
üzerinde serbestçe tasarruf 
yetkisi olmasıdır. Bu tasarruf 
yetkisi olduğu gözetilerek 
pay sahibininyapacağı işlem 
üzerindeki sınırlandırma 
sadece satış işlemleri 
üzerindedir. Dolayısıyla 
bağış, trampa gibi işlemlerde 
önalım hakkı kullanılamaz.
Bir diğer şart olarak 
temlikin hibe şeklinde 
yapılması durumunda 
önalım hakkı kullanılamaz. 
Hibede bir malın bedelsiz 
olarak bir kimsenin 
mülkiyetine geçirilmesi 
amaçlandığından önalım 
hakkına konu olamaz. 
Ancak, hibenin muvazaalı 
olduğu, işlemin gerçekte 
satış amacıyla 
gerçekleştirildiği davacı 
tarafça iddia ve ispat 
edildiğinde önalım hakkı 

kullanılabilecektir. (Yargıtay 
6. Hukuk Dairesi 
2009/2200E.2009/6134K.)
Son şart olarak ise yapılan 
satışın üçüncü kişiye yani 
pay sahibi olmayan bir kişiye 
yapılmış olması 

gerekmektedir.
Önalım hakkı alıcıya karşı 
ancak dava açmak suretiyle 
kullanılır. Yapılan satışın alıcı 
veya satıcı tarafından diğer 
paydaşlara noter 
aracılığıyla bildirilmesi 
zorunludur (TMK m. 733/3). 
Dolayısıyla hak düşürücü 
sürenin başlaması için 

öğrenme yeterli olmayıp 
yapılan satışın, alıcı veya 
satıcı tarafından diğer 
paydaşlara noter aracılığıyla 
bildirilmesi gerekir. Noter 
aracılılığıyla bildirimde 
bulunulmamışsa iki yıllık hak 

düşürücü süre içerisinde 
önalım hakkına dayanılarak 
tapu iptali ve tescil istenebilir. 
Önalım hakkı satışın hak 
sahibine bildirildiği tarihin 
üzerinden üç ay ve her 
halde satışın üzerinden iki 
yıl geçmekle düşer (TMK m. 
733/4). Bu süre hak 
düşürücü süre olup 

mahkemece kendiliğinden 
göz önünde bulundurulması 
gerekir. İki yıllık süre 
sözleşme tarihinden değil, 
tapu devrinin yapıldığı 
tarihten itibaren 
işlemektedir. 
Önalım davasında dava 
konusu payın satış bedeli ile 
ödenmesi zorunlu harç ve 
masrafların toplamından 
ibaret olan önalım bedelinin 
mahkemece belirlenecek 
uygun bir zaman içinde depo 
edilmesi gerekmektedir.
Tapu harç ve masrafların 
daha az tutması amacıyla 
taşınmazın satış bedelinin 
tapuda rayicinden daha 
düşük gösterilmesi 
durumunda ne olacağı 
diğer bir önemli husustur. 
Kişi kendi muvazaasına 
dayanamayacağından, 
üçüncü kişi konumundaki 
davacıya karşı bedelde 
muvazaa iddiasında 
bulunamaz.
Dava konusu payın satışına 

ilişkin hukuki işlemin tarafı 
olan davalı 3. kişi 
durumundaki davacıya karşı 
bedelde muvazaa iddiasında 
bulunamaz ise de davacı 
önalım hakkına engel olmak 
amacıyla satış bedelinin 
resmi satış senedinde 
yüksek gösterildiğini iddia 
edebilir ve bu iddiasını tanık 
dahil her türlü delille 
kanıtlayabilir. (Yargıtay 14. 
Hukuk Dairesi 2020/311E. 
2020/8547K.)
Ancak şunu da ifade etmek 
gerekir gerçek satış 
bedelinin belirlenmesi 
amacıyla keşif incelemesi 
yapılarak bilirkişi raporu 
alınmış olsa da Keşifte 
bilirkişinin belirlediği değer 
tek başına bedelde 
muvazaayı ispatlamaya 
yeterli değildir. 
Önalım hakkının 
kullanılmasının önlenmesi 
için paydaşların önalım 
hakkından feragat hususu da 
TMK m.733'te açıklanmıştır.  

“Taşınmaz
Ön Alım Hakkı”  

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU

HUKUKTA BU HAFTA

avukatgurbuzkamburoglu
www.gurbuzkamburoglu.av.tr

avukatgurbuzkamburoglu@gmail.com

23.06.2023

VALİ BİLGİN'DEN MEMLEKETİNE KÜLTÜR HİZMETİ 
Vakfıkebir'in eski Lisesi, taş bina olarak bilinen, Şırnak Valisi Vakfıkebir'li Hemşehrimiz Osman Bilgin'in annesi adına yaptırdığı kütüphane hizmete girdi. 

2022-2023 eğitim öğretim 
yılının sona ermesi dolayısı ile 
Vakfıkebir Atatürk 
Ortaokulunda düzenlenen 
karne törenine İlçe Kaymakamı 
Dr. Hacı Arslan Uzan, Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, İlçe 
Milli Eğitim Müdürü Ahmet 
Altın, Şube Müdürü Ömer 
Baştan, Atatürk Ortaokulu Okul 
Müdürü Çetin Zaim, 
öğretmenler, veliler ve 
öğrenciler katıldı. 
Vakfıkebir'de 411 ana sınıfı, 

1228 ilkokul, 1268 ortaokul ve 
2247 lise olmak üzere toplatma 
5154 öğrencimizin yanı sıra 22 
Anaokulu öğretmeni, 305 
Branş öğretmeni ve 53 idareci 
olmak üzere toplamda 450 
eğitim-öğretim görevlisi ile 
birlikte bu yılki eğitim öğretim 
yılı tamamlandı. Ayrıca deprem 
bölgesinden gelen 
öğrencilerde eğitimlerine 
ilçemizde devam ederek bu yılı 
tamamladılar. 
“YAZ TATİLİ BOYUNCA 

DİNLENMENİN YANI SIRA 
BOL BOL KİTAP OKUYUN”
Atatürk Ortaokulu Okul Müdürü 
Çetin Zaim karne töreninde 
yaptığı konuşmada, 2022-2023 
Eğitim Öğretim yılının 
okulumuz açısından başarılı bir 
yıl olarak tamamlandığını 
söyledi. Öğrencilerimizin 
sosyal ve kültürel etkinliklerde 
okulumuzu başarı ile temsil 
ettikleri, sportif ve bilimsel 
yarışmalarda büyük başarılar 
kazandıklarını belirterek 

önümüzdeki yıllarda da bu 
başarının artarak devam 
etmesi temennisinde bulundu. 
Tüm öğrencilerimizin iyi bir tatili 
hak ettiklerini belirterek yaz 
tatili boyunca dinlenmenin yanı 
sıra bol bol kitap okumalarını 
tavsiye etti. Törende okulda 
dereceye giren öğrencilere 
plaket ve karne verilmesinin 
ardından tören sona erdi.
“ÜLKEMİZİN GELECEĞİNE 
DE DAHA SIKI SARILMIŞ 
OLACAĞIZ”

Uzun ve yorucu bir ders yılının 
sona erdiğini dile getiren İlçe 
Milli Eğitim Müdürü Ahmet 
Altın, “Uzun ve yorucu bir ders 
yılı boyunca fedakârca 
çabalayarak öğretmenlerimizin 
ve öğrencilerimizin huzurunu 
sağlamaya çalışan yönetici 
arkadaşlarım başta olmak 
üzere, tüm öğretmen 
arkadaşlarıma bir yıl boyunca 
verdikleri emeklerden dolayı 
teşekkür ediyorum. Değerli 
velilerimiz, Tatilde bizim hem 

sizden hem de 
yavrularımızdan isteğimiz şu, 
çocuklarımızın bu tatili iyi 
değerlendirmesi ve doğaya 
karışması ve hayal kurması. 
Özellikle tatil dönemlerinde 
büyüklerimizi daha fazla 
ziyaret etmeleri, örflerimize, 
geleneklerimize daha fazla 
sahip çıkmaları. İnşallah 
bunlara daha sıkı sarıldığımız 
zaman ülkemizin geleceğine 
de daha sıkı sarılmış olacağız” 
diye konuştu.

2022-2023 EĞİTİM VE ÖĞRETİM YILI KARNE TÖRENİ

A
K Parti Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Ahmet Uzun, 
Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim 

Müdürü Ahmet Altın, Vakfıkebir 
Sosyal Hizmetler Müdürü Yaşar 
Saral, Fen Lisesi Müdürü 
Cengiz Kasımay, Müdür 
Yardımcısı Özgür Akagündüz, 
iş adamları Murat İslam, Osman 
Albayrak ve Hayrullah Garip ile 
birlikte son derece modern bir 
şekilde dizayn edilen yeni 
kütüphanede incelemelerde 
bulunarak, öğrencilerle sohbet 
ettiler. Kodlama merkezi haline 
getirilen bina, 1906 yılında 
ilçenin önde insanları tarafından 

askeri kışla olarak yaptırılan taş 
bina 75 yıldır Milli Eğitim 
camiasına hizmet ediyor.
“İŞTE O BİNANIN 
TARİHÇESİ”
Vakfıkebir İlçesi Kemaliye 
Mahallesi'ndeki taş bina, 1906 
yılından 1933 yılına kadar 
askeri kışla olarak kullanılan ve 
ilçede 2 ilkokul 3 köy okulu 
varken 1947 yılında askeri kışla 
olarak kullanılan binanın 
dönemin kaymakamı ve ilçe 
yönetimi tarafından tadilatı 
yapılarak 1948 yılında özel 
ortaokul yaptırma derneği 
tarafından yöre halkının da 

katkılarıyla 1948 yılında özel 
ortaokul olarak hizmete açıldı. 
Okul, 1948-1949 eğitim-öğretim 
yılında 8 Kasım 1948 Salı günü 
Trabzon Valisi Necmettin Ergin, 
Milli Eğitim Müdürü Naci Berköz 
ve Kaymakam Enver Karay'ın 
katılımları ile “Özel Ortaokul” 
statüsünde eğitim öğretime 
başlamış; okul müdürlüğüne 
Atifet Özinan getirildi. 49 
öğrencisiyle aynı tarihte birinci 
sınıflara ilk dersi, Vakfıkebir 
Cumhuriyet Savcısı Nafiz 
Yurdagül verdi. Her geçen gün 
öğrenci sayısında önemli 
artışlar oldu. Resmi devlet 

okulu olarak eğitim 
öğretime 9 Kasım 
1949'da başlandı. 
Ortaokulun 
müdürlüğüne 
Remzi Doğar tayin 
edildi, branş 
öğretmenleri ise 
peyderpey olarak 
atandı. 6 ay özel 
okul olarak eğitim 
öğretime devam 
eden okul, 1949-
1950 eğitim-
öğretim yılında 

Milli Eğitim Bakanlığı'na 
devredilerek resmi devlet okulu 
haline getirildi. Ortaokul, ilk 
mezunlarını 1951 yılında verdi. 
1965 yılına kadar kesintisiz 
devam eden ortaokul, aynı 
tarihte açılan lise ile aynı çatı 
altında eğitim-öğretime devam 
etti. Artan öğrenci sayısından 
ötürü ihtiyaca cevap veremeyen 
binayı genişletmek zorunluluğu 
doğdu. 1958 mali yılında 
gönderilen ödenek üzerine 25 
Kasım 1958 tarihinde yeniden 
kurulan Ortaokul Yaptırma 
Derneği'nin girişimleri ile yeni 

ek binanın ihalesi yapılmış ve 
temeli atılmıştır. Sonradan 
gönderilen ödeneklerle binanın 
inşası kısa zamanda bitirilmiştir. 
1965 yılında özel lise statüsüyle 
açılan okul 1 yıl “Özel Lise” 
olarak faaliyet gösterdi.  Okulun 
müdürlüğüne Ümit Gürses 
atandı. Bir yıl maaşını koruma 
derneği ödedi.  Okulun gelir ve 
giderlerini dernek ve okul aile 
birliği karşıladı. 1966 yılında 
özel lise, Milli Eğitim saflarına 
geçerek, ortaokul ve lise 1983 
yılına kadar bir çatı altında 
devam etti. Yapı tamamen 
kesme taştan inşa edilmiş iki 
katlı kargir bina 1991 yılında 

çıkan yangın ile hasar görmüş 
daha sonra restore edilerek 
yine okul ek binası olarak 
kullanıma başlandı. Birinci 
dünya savaşı sırasında Rus 
savaş gemileri tarafından atılan 
top mermilerinden bir şarapnel 
parçası binanın kuzey 
yönündeki birinci katta delik 
açtı. Delik halen günümüzde 
çıplak gözle görünmekte. 1906 
yılında askeri kışla olarak 
yapılan ve daha sonra özel 
ortaokul ve lise olarak kullanılan 
taş bina halen Fen Lisesi ek 
hizmet binası olarak eğitim 
camiasına hizmet vermeye 
devam ediyor.

Öğrenciler 2022-2023 eğitim öğretim yılının son günü için okullardaydı. Vakfıkebir ilçesinde Okul öncesinden
liseye her kademeden yaklaşık 5154 öğrenci hem karne almanın hem de yaz tatiline çıkmanın heyecanını yaşadı.
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Mekke döneminde Müslümanlar, 
Hıristiyan ve Yahudiler ile tanıştılar. 
Hepsinin karşı cephesi, putperest olan 
müşriklerdi. Müslümanlar, Yahudi ve 
Hıristiyanlar, her şeye gücü yeten Allah 
inancı ile beraber, ahrete, helal ve 
harama ve vahye inanıyorlardı. Vahye, 
helal ve harama özellikle ahrete 
inanmayan müşriklerden çok farklıydılar. 
Bu dönemde Mekke'deki Yahudi ve 
Hıristiyanların kutsal kitapları vardı ve 
kendi kitaplarını okuyorlardı. 
Müslümanlar da bu kutsal kitaplara saygı 
duyuyorlardı. 

   Müslümanlar Mekke'den Medine'ye göç 
edince, Hz. Muhammed bu eşitlik üzerine 
Medine Anayasası'nı yazdı ve her üç 
kesim de yani Müslüman, Hıristiyan ve 
Yahudiler bu Anayasa'yı imzaladı.  
Sonradan Medine'deki Yahudi ve 
Hıristiyanlar, Müslümanlara hıyanet edip 
Mekke müşrikleri ile gizli ittifak kurdular 
ve İslam dinini yıkmak istediler. Hâlbuki 
üç dinin de kaynakları aynı idi ve hepsi 
kutsal kitaptı, bu yapılan yanlışlar üzerine 
Maide 50. ayet indi. 

   Bütün semavi dinlerde ilim ve araştırma 
yapmak ve düşünceye önem vermek, 
sonsuz Allah'a inanmak, evrensel olmak 
esastır ve cehalete karşıdırlar. Bir hadiste 
peygamberimiz Ehli kitabın kitapları 
sağlam olarak ellerinde var olduğu halde 
ehli kitapta ilim yok olduğu gibi, kısa bir 
zaman sonra Kuran sağlam olarak 
ümmetimin elinde durduğu halde 
onlardan da ilim kalkacaktır, diye 
buyurmuştur. Bugün aynı durumu 
yaşıyoruz, elimizde Kuran sağlam olarak 
olmasına rağmen dinini dünyaya, makam 

ve paraya satan ve dünyevileşmek hırsı 
ile Kuran yanlış yorumlanmaya başlandı 
ilim ve anlayış kalktı. 

   Hicri 200 yıllarına gelindiğinde ehli 
hadis, metinleri yorumlamayı yasak etti. 
Yorum ve tevil ilmi yasaklandı, çok çeşitli 
uydurma rivayetler İslam içine girdi 
bozulma başladı. Bunun için ehli kitap, 
müşrik sayıldı. Mekke ve Medine'ye 
sokulmaz oldular. Bugün de bu yanlış 
kural aynen uygulanıyor. Hâlbuki Hz. 
Ömer zamanında değil ehli kitap, İranlı 
askeri, mali ve mülki adamlar Medine'ye 
geliyor, Hz. Ömer'in kuracağı devletin 
yerleşmesi için ona yardım ediyorlardı. 
Bu bilgi İslamî tarih kitaplarında geçiyor 
ve herkesçe de biliniyor. Hicri 300'lü 
yıllara gelindiğinde Ortaçağın cehalet 
karanlığı İslam dünyasını da sardı. Kutsal 
kitaplar konusunda o kadar çok rivayet 
ve farklı yorumlar ortaya çıktı ki o kutsal 
kitap adeta iğrenilen bir malzeme haline 
getirildi. Sonra bazı İslam düşünürleri 
kutsal kitaplarda yapılan tahrif yani 
bozulmalar onların aslında değil de 
tercümelerindedir dediler. Çünkü o 
kitapların dili Arapça gibi günlük konuşma 
dili olmadığından çok çeşitli dillere 
tercümelerden dolayı çok farklı yorumlar 
ve hatalar meydana geldi. Bugün 
Kuran'ın binlerce tercümesi olmasına 
rağmen hiç biri diğerine uymaz, 
birbirinden çok farklı yorumlar vardır. İşte 
diğer kutsal kitaplardaki farklılıklar da bu 
şekilde çeviri hatalarıdır. Bu üç kutsal 
dinin mensupları baş başa verip 
dinsizliğe karşı mücadele edeceğine 
birbirlerine karşı mücadele ediyorlar. 
Hatadan dönmek fazilettir. Dünya barışı 
için dindarlar birbirini anlamalılar. 

DİNDARLAR NİÇİN BİRBİRLERİNİ ANLAMIYORLAR?

Osman KOYUNCU

23.06.2023

KÜÇÜK YETENEKLERİN
BÜYÜK SERGİLERİ
Vakfıkebir Hikmet Kaan İmam Hatip Ortaokulu Görsel Sanatlar öğretmeni Emel Ergel, yıl boyunca
öğrencileri ile yaptıkları çalışmaların yılsonu “Görsel Sanatlar Sergisi” de sunumunu gerçekleştirdi.

2022-2023 Eğitim- Öğretim yılı 
16 Haziran Cuma günü 
karnelerin alınmasıyla sona 
ermiş olup, öğretmenlerimiz, 
öğrencilerimiz ve velilerimiz 
açısından yorucu geçen bir 
sürecin ardından, çocuklarımız 
tatil dönemine girdiler.
Kıymetli Öğretmenler,  Büyük 
bir heyecan ve umutla 
başladığımız eğitim öğretim 
yılsonunu huzur içerisinde 
tamamlamış bulunmaktayız. 
Eğitim öğretim faaliyetlerinin 
yürütülmesinde göstermiş 
olduğunuz gayretli ve özverili 
çalışmalarınızdan dolayı 
teşekkür ediyorum. Sizlere 
sağlıklı, mutlu ve gönlünüzce 
yaşayacağınız bir yaz tatili 
diliyorum. Değerli Öğrenciler,  

Geleceğimizin umudu ve 
ülkemizin istikbali olan sizler, 
yoğun ve yorucu bir yılın 
ardından çalışmalarınızı 
tamamlayarak karnelerinizi 
aldınız, bir yılın sonunda yaz 
tatiline girdiniz. İnanıyorum ki 
tatili, bol bol kitap okuyacağınız, 
aileniz ve arkadaşlarınızla 
nitelikli vakit geçireceğiniz, 
dinleneceğiniz, eksiklerinizi 
tamamlayacağınız, sosyal ve 
kültürel faaliyetler ile kendinizi 
geliştirip başarılarınızı daha da 
arttırmak için bir süre olarak 
değerlendireceksiniz.
Kıymetli Veliler, Çocuklarımızın 
okul başarılarında en az 
öğretmenler kadar anne ve 
babaların da önemli bir görevi 
bulunmaktadır. Bugün 

öğrencilerimize verilen karneler 
aynı zamanda anne ve 
babaların da çocuklarıyla ne 
kadar ilgilendiklerinin 
göstergesidir. Bu yüzden 
çocuklarımızın özgüvenini 
zedeleyecek tutumlardan 
özenle kaçınmanızı, yapıcı, 
destek ve teşvik edici bir 
yaklaşım benimsemenizi, sonuç 
alıcı olması bakımından çok 
önemli görüyorum. 
Bu düşüncelerle başta 
öğrencilerimiz olmak üzere, 
öğretmenlerimizin ve 
velilerimizin göstermiş oldukları 
üstün gayret ve çalışmaların 
sonucunun alındığı karne 
gününde hepinizi içtenlikle 
kutluyor, huzurlu bir yaz tatili 
geçirmenizi temenni ediyorum.

ergide görsel sanatlar 

Salanında tuval 
çalışmaları, karakalem, 

pastel boya, sulu boya, hat 
çalışmaları; mimari tasarım 
alanında ise origami, geri 
dönüşüm, perspektif, quiling 
çalışmaları yer aldı. Ayrıca 
matematik Öğretmeni Metin 
Kurt ve Öğrencilerinin 
hazırladığı TUBİTAK 2204 
proje yarışmasında dereceye 
giren “Sıfır Atık, Plastik Sök 
Tak Termos, Depremzede 
Çadırı” da sergilendi.

Sergi açılışına Vakfıkebir İlçe 
Kaymakamı Sayın Dr. Hacı 
Arslan Uzan, İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Ahmet Altın, Ak parti 
İlçe Başkanı Ahmet Uzun, 
Kaanlar Vakfı Temsilcisi Hayati 
Er, Çamlık Mahallesi ve Çamlık 
Sahil Mahalleleri Muhtarları, 
kurum amirleri, öğretmenler, 
öğrenciler ve veliler katılım 
gösterdi.
Sergi açılışını yapan Vakfıkebir 
İlçe Kaymakamı Sayın Dr. Hacı 
Arslan Uzan, çalışmalarından 
dolayı Görsel Sanatlar 

Öğretmeni Emel Ergel ve 
öğrencilerini Tebrik etti. Okul 
Müdürü Ahmet Bulut sergi 
açılışında yaptığı konuşmada:  
“Yoğun emek harcayıp bu 
güzide sergiyi bizlere sunan 
Emel Ergel başta olmak üzere 
emeği geçen tüm öğrencileri 
tebrik ederim. Davetimize 
gelen ve bizleri onurlandıran 
değerli misafirlerimize teşekkür 
ederim” dedi. Gün boyunca 
ilgiyle ziyaret edilen sergi, 
ziyaretçiler tarafından 
beğeniyle karşılandı.

HUZURLU BİR YAZ TATİLİ
GEÇİRMENİZİ TEMENNİ EDİYORUM
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan, 2022-2023
Eğitim Öğretim Yılının sona ermesi dolayısı ile mesaj yayımladı.

BU ÇOCUKLARA ALKIŞ
Şalpazarı Ayten Yılmaz Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi öğrencileri, Genç Başarı Eğitim Vakfı'nın
yürüttüğü GençBizz ulusal girişimcilik programı dahilinde girişimcilik deneyiminde bulundular.

alpazarı Ayten Yılmaz ŞMesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi öğrencileri, Genç 

Başarı Eğitim Vakfı'nın 
yürüttüğü Genç Bizz ulusal 
girişimcilik programı dahilinde 
bir grafik tasarım şirketi kurarak 
uygulamalı girişimcilik 

deneyiminde bulundular.  Rabia 
Öncü,  Nedime Yavuz, 
Gülseren Konak, Reyhan 
Atalar, Mahmut Can Ataman, 
Mertcan Kandemir ve Arda 
Cengiz isimli öğrenciler üretim,  
satış,  pazarlama, halkla ilişkiler 
gibi çeşitli departmanlarda 

çalışıp müşterilerine dijital 
tasarım ürettiler. Grafik tasarım 
eğitimleriyle dijital becerilerini 
geliştiren öğrenciler 
kazandıkları para ile hem kendi 
maaşlarını kazandılar hem de 
SMA hastası çocuklara bağış 
yaptılar.
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TİYATRO TAM NOT ALDI
Vakfıkebir Halk Eğitim Merkezi tarafından hazırlanan "İyi Seyirler
Olsun" adlı tiyatro gösterisi izleyicilerinden tam not aldı.

akfıkebir Halk Eğitim 

VMerkezi tarafından 
hazırlanan "İyi Seyirler 

Olsun" adlı tiyatro gösterisi 15 
Haziran 2023 Perşembe günü 
Vakfıkebir Fen Lisesi Pansiyonu 
Konferans Salonu'nda tiyatro 
sevenleri ile buluştu. Yazan; Cenk 
Sözeri, Yöneten; Lale 
İskenderoğlu, Oyuncular; Lale 
İskenderoğlu, Altan Altay Alay, 
Selma Keleş, Mustafa Turan, Fatih 
Sağlam.

FINDIK BAKTERİYEL YANIKLIK
HASTALIĞINA DİKKAT!
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç; Fındık Bahçelerindeki Bakteriyel
Hastalıklar için fındık üreticilerine uyarılarda bulunarak, dikkatli olmalarını istedi.

V
akfıkebir Ziraat Odası 
Başkanı Muhammet Kılıç 
yaptığı açıklamada, 

Bölgemizde fındık bahçelerinde 
sıkça rastlanmaya başlayan 
ocak içi dal kurumaları 
görülmektedir. Fındıkta görülen 
hastalık etmenlerinden 
bakteriyel yanıklık ve fungal 
hastalıklardan olan gövde 
kanseri etkisi üzerine 
yoğunlaşmaktadır. Hastalıklı 
bitkilerin yaprakları üzerinde 

kahverengileşen lekeler ve 
hastalıklı dallar dışarıdan 
kurumuş gibi görülür. Yapraklar 
kıvrılarak kurur, kabuk altı küçük 
lekeler şeklinde kahverengine 
dönüştüğü görülür. Gövdede 
kanser oluşumu, bu hastalığın 
en önemli devresidir. Yaralar 
genellikle 4 yaşına kadar olan 
ağaç gövdelerini kuşatır ve 
ölümüne neden olur.
HASTALIKLA MÜCADELE 
YÖNTEMLERİ (KÜLTÜREL 
ÖNLEMLER)
Yıllık budama işlemlerini 
aksatılmadan yapmak, yılda iki 
kez dip sürgünü almak. Budama 
artıkları bahçeden uzaklaştırılıp 
imha edilmelidir. Hastalıklı 
bahçelerde budama, bakterinin 
aktif olmadığı yaz ve kış 
aylarında yapılmalıdır. Budama 
aletleri %10'luk sodyum 
hipoklorite (çamaşır suyu) 
batırılarak dezenfekte edilmelidir. 
Hastalıklı dallar kesilip imha 
edilmelidir. Gübreleme ve toprak 

işlemesi zamanında ve tekniğine 
uygun yapılmalıdır.           
KİMYASAL MÜCADELE
Fındık bitkisinin hastalığa en 
hassas olduğu dönemler olan 
hasat sonu, yaprakların 
döküldüğü sonbahar ayları ve 
ilkbaharda olmak üzere her yıl 
Bakanlık tarafından 
ruhsatlandırılmış % 25 metalik 
bakıra eşdeğer % 98 bakır sülfat 
etken maddeli suda çözünen 
kristaller % 1'lik bordo bulamacı 
önerilmektedir.
1. İlaçlama: Hasattan sonra 
sonbahar yağmurları 
başlamadan önce Ağustos sonu 
veya Eylül başında,
2. İlaçlama: Sonbahar 
sonlarında yaprakların % 75'inin 
döküldüğü bir devrede,
3. İlaçlama: İlkbaharda yaprak 
tomurcukları patlamaya 
başladığı bir dönemde, rüzgarsız 
havalarda ve ağacın her tarafına 
ilaç gelecek şekilde yapılmalıdır 
dedi.

BAHADIR ADAY OLDU
Vakfıkebir Cumhuriyet Halk Partisi'nin 05 Ağustos 2023 tarihinde yapılacak
olan İlçe Kongresi öncesinde Olcay Bahadır Başkan adayı olduğunu açıkladı.

B
aşkan Adayı Olcay 
Bahadır yaptığı 
açıklamada; “Değerli 

partililerim, bugün sizin 
karşınızda Cumhuriyet Halk 
Partisi Vakfıkebir İlçe Başkan 
Adayı olarak sizleri saygıyla 
selamlıyorum. Bugün partimiz 
adına bu önemli göreve talip 
olmamdaki en büyük 
destekçim, bu görevi bugüne 
kadar başarıyla yürüten eski 
ilçe başkanımız Sayın Mehmet 
Keskin'dir. Kendisi, partimizin 
ilçemizdeki güçlü temsilcisi 
olarak uzun yıllar boyunca 
çalışmalarını başarıyla 
gerçekleştirerek bizlere örnek 
bir liderlik sergilemiştir. Görev 
süresince yaptığı nitelikli ve 
özverili çalışmaları, partimize 
olan bağlılığının ve sevgisinin 
bir göstergesidir. Kendisine bu 
süreçte verdiği tüm emekler için 
şahsım ve partimiz adına 
teşekkürü bir borç bilirim” dedi.
Başkan adayı Bahadır 
sözlerine şöyle devam etti; 
“Öncelikle göreve geldiğimiz an 
itibariyle ilçemizin iki önemli 
sorunu olan trafik ve işsizlik 
konularda çalışmalar 
yapacağımızı belirtmek isterim. 
Bu iki temel sorun önceliğimiz 
olacak ve bunların yanında 
ilçemizi kalkındırmak ve refah 
seviyesini yükseltmek adına 
birçok konuda çalışmalar 
yapacağımızı ve bu konulardaki 
planlamalarımızı 
tamamladığımızı da siz değerli 
hemşehrilerimle paylaşmanın 
mutluluğunu yaşıyorum. 

Özellikle işgücü verimliliği 
yüksek gençlerimizin iş sahibi 
olabilecek yatırım projelerini 
ilçemize kazandırmak için 
girişimlerde bulunacağız. 
Kadınlarımızın sosyal ve iş 
hayatında daha aktif katılımlı 
rol alabilmeleri için imkanlar 
geliştirip, engelli kardeşlerimizin 
de sosyal hayata katılımını 
kolaylaştıracak kent ve sosyal 
donatı projeleri geliştireceğiz.
Bunların yanı sıra, ilçemizdeki 
kültür, sanat ve spor 
faaliyetlerinin de daha aktif ve 
ulusal düzeylerde olabilmesi 
için ilgili makamlar ve 
federasyonlar ile işbirliği 
çalışmaları yapıp, sosyal 
hayatta Vakfıkebir'imizi ön 
plana çıkaracağımızı da 
hedeflediğimizi belirtmek 
isterim.
Vakfıkebir'imizdeki tüm 
vatandaşlarımızın haklarına 
saygı göstererek, şeffaf bir 
yönetim anlayışı ile 
çalışacağıma söz veriyorum. 
Sizlerin desteğiyle, 
Vakfıkebir'imizi 
daha yaşanabilir 
daha mutlu bir ilçe 
haline getirmek en 
büyük 
hedefimizdir.
Ben de bu 
süreçte, 
ilçemizdeki tüm 
vatandaşlarımızı
n ihtiyaçlarını ve 
taleplerinin 
takipçisi olarak, 
partimizi en iyi 

şekilde temsil etmek için 
çalışacağım. Partimizin 
değerlerine bağlı kalarak, hep 
birlikte daha güçlü bir geleceğe 
yürüyeceğiz. Bu sebeple, 
sizlerin desteğiyle bu görevi en 
iyi şekilde yerine 
getireceğimden eminim. 
Hepinize teşekkür ediyorum” 
dedi.

BAŞKAN UZUN'DAN SÜRPRİZ HEDİYE         
Beşikdüzü Belediye Başkanı Ramis Uzun, Beşikdüzü Hasan Ali Yücel
Kütüphanesine gelen öğrencilere sürpriz yaparak birer çanta hediye etti. 

onu ile ilgili 

Kbir 
açıklamaya 

yapan Başkan 
Ramis Uzun, 
“Beşikdüzü Hasan 
Ali Yücel 
Kütüphanemize 
ilçemiz ve çevre 
ilçelerden gelen 
öğrencilerimiz 
yoğun ilgi 
göstermektedir. 
Yoğun ilgileri ve 
memnuniyetleri bizi 
mutlu etti. 
Kütüphanemizi 
ziyaret eden 
öğrencilerimize 
Beşikdüzü 
Belediyesi olarak 
çanta hediye ettik. 
Güle güle 
kullansınlar” dedi.

GELECEĞİNİZ İÇİN KENDİNİZE
BİR HEDEF BELİRLEYİN
Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, 2022 - 2023
Eğitim-Öğretim yılının sona ermesi dolayısıyla bir mesaj yayınladı. 

B
elediye Başkanımız 
Muhammet Balta 
mesajında şunları söyledi. 

Karnelerini alan sevgili çocuklar; 
Bugün bir eğitim öğretim yılını 
daha tamamlayarak 
hayallerinize ve hedeflerinize 
doğru bir adım daha yaklaşmış 
oldunuz. Verdiğiniz emekler 

bugün karnelerinizde karşılık 
bulacaktır. Notlarınız ne olursa 
olsun ailenizin, 
öğretmenlerinizin, hepimizin 
sizleri sevdiğimizi ve 
önemsediğimizi unutmayın. 
Geleceğiniz için kendinize bir 
hedef belirleyin, belirlediğiniz bu 
hedefe ulaşmak içinde özveride 

bulunarak planlı bir şekilde 
çalışın. Kararlı çalışmanızla 
gelecekte kendinize, ailenize, 
ülkemize ve tüm insanlığa 
sağladığınız hizmetlerle asıl 
mükâfata erişeceksiniz. 
Değerli anne-babalar; 
Unutmayınız ki kötü karne 
yoktur, iyileşmeyi bekleyen 
karne vardır. Çocuklarımızın 
kalbimizdeki değeri, 
karnelerdeki notlardan daha 
büyüktür. Çocuklarınızın 
karneleri sizin onlara 
göstereceğiniz sevginin 
göstergesi olmasın. Maharet, 
her şey yolunda gitmediğinde de 
fark oluşturabilmektir. Bize 
düşen görev karnelerde 
karşılaşılan durum her ne olursa 
olsun çocuklarımıza 
duyduğumuz güveni ve desteği 
esirgemeyip daima sürdürmektir.
Bu vesileyle, Ülkemizin geleceği 
olan evlatlarımız için var 
gücüyle, fedakârca çalışan 
değerli idareci ve 
öğretmenlerimize şükranlarımı 
sunuyorum. Çalışmalarının 
karşılığı olan karnelerini alan 
sevgili çocuklarımızı yürekten 
kutluyor, sağlıklı, eğlenceli, 
verimli, kitaplarla dolu bir yaz 
tatili diliyorum dedi.

CENGİZ DESTEKLEDİĞİ ADAYI AÇIKLADI
Şalpazarı eski Belediye Başkanı Fehmi Cengiz yerel seçimlerde desteklediği adayını açıkladı. 

ehmi Cengiz, 

FAvukat Nevzat 
Çabuk'un 

belediye başkanı aday 
olması halinde kendisini 
destekleyeceğini ifade 
ederek net bir şekilde 
tavrını ortaya koydu.  
Cengiz, Avukat Nevzat 
Çabuk'un aday 
olmaması halinde ise 
kendinin aday olarak 
Şalpazarı'na hak ettiği 
hizmetleri 
kazandıracağını belirtti.
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FINDIK BAKTERÝYEL YANIKLIK
HASTALIÐINA DÝKKAT!
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç; Fındık Bahçelerindeki Bakteriyel
Hastalıklar için fındık üreticilerine uyarılarda bulunarak, dikkatli olmalarını istedi.

> Sadık AYDIN 3'de> Alper Özkan KARAGÖL 5'de

2022-2023 EÐÝTÝM VE
ÖÐRETÝM YILI KARNE TÖRENÝ
Öğrenciler 2022-2023 eğitim öğretim yılının son günü için okullardaydı.
Vakfıkebir ilçesinde Okul öncesinden liseye her kademeden yaklaşık 5154
öğrenci hem karne almanın hem de yaz tatiline çıkmanın heyecanını yaşadı.


